
Referat fra mødet i Grundejerforeningens bestyrelse tirsdag den 28.8.2007. 
 
 
1. Generalforsamlingen den 3. september 2007. 
 
Vi gennemfører som planlagt generalforsamlingen den 3. september 2007. 
med start klokken 18.30. 
Lindeskovskolens kantine er bestilt, og før den egentlige generalforsamling 
som starter klokken 20.00 vil der blive serveret smørrebrød og blive lejlighed 
til at høre om fjernvarmeprojektet m.m. som kører fortiden. 
MORTEN DALBY som er projektleder vil komme fra klokken 19.00- 
20.00 og fortælle lidt om hvor langt det hele er samt svare på spørgsmål 
fra forsamlingen. 
Alt det praktiske omkring generalforsamlingen blev planlagt.  
  
2. Fjernvarme situationen  
 
Projektet ser ud til at køre nogenlunde efter planen. De første brugere  
har fået varme på radiatorerne. Der er vistnok ingen der p.t. synes det 
er rart at færdes i vort område, men vi kan forhåbentlig se frem til en 
vinter hvor det værste er overstået, og vejene  reetableret. 
Anni tager kontakt til kommunen for at få de sidste rettelser til etableringen  
Skovvejen. Vi håber snart at kunne vise det sidste resultat. 
 
3. Omfartsvejen 
 
Vejen som skal gå øst omkring Nykøbing har der været skrevet en del om i  
dagspressen. Den løsning som vi sammen med ommerudvalget har argumenteret 
for ser ikke ud til at blive løsningen lige nu. Vi har dog ikke opgivet håbet om, 
at vejen bliver lavet med lidt mere fremtidssyn end den som flere lokale politikere 
taler varmt for. Vi kæmper videre med sagen. 
   
På bestyrelsens vegne 
 
Lars Bo Petersen 


